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Szanowny Pan 

Czesław Renkiewicz 

Prezydent Miasta Suwałk 

INTERPELACJA 

W związku ze zwiększonym ruchem osobowym i uchodźczym na dworcu kolejowym 
w Suwałkach, uprzejmie proszę o przyśpieszenie działań w zakresie oświetlenia ulicy 
Kolejowej. W obecnej sytuacji działanie to należy uznać za pierwszoplanowe i niezbędne do 
wykonania. 

Jarosław Schabieński 

radny Rady Miejskiej w Suwałkach 

URZĄD MIEJSKI w SUWAŁKACH 
BIURO RADY MIEJBKIEJ 
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